

Date: 3/10/2022

التاريخ: 2022/10/3

Mr. Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي  
الرئيس تنفيذي  
سوق دبي المالي

Dear Sir,

بعد التحية

**Sub: Initial approval for Islamic Arab Insurance Company PSC (Salama) Merger as part of SALAMA Development Plan**

**الموضوع : الموافقة المبدئية على اندماج الشركة الإسلامية العربية للتأمين ش.م.ع "سلامة" ضمن خطتها التنموية**

Following the news published through the media yesterday 2 October 2022, Islamic Arab Insurance Company PSC- SALAMA is confirming that the initial approval for the intended merger between SALAMA and Takaful Emarat has been obtained, and the Company is working to fulfil all legal and regulatory requirements to complete that merger.

تعبيراً على الخبر المنشور عبر القنوات الإعلامية يوم أمس الأحد الموافق 2 أكتوبر 2022، فإن الشركة الإسلامية العربية للتأمين (ش.م.ع) – سلامة تؤكد على أنها استلمت الموافقة المبدئية من الجهات التنظيمية للاندماج مع شركة تكافل الإمارات، وتقوم بالعمل على استيفاء كافة المتطلبات القانونية والتنظيمية لإتمام هذا الاندماج.

The merger is also subject to Securities and Commodities Authority approval.

كما يخضع الاندماج أيضاً إلى موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

Separately, SALAMA has also initiated negotiations with Dubai Islamic Insurance and Reinsurance Company PSC- AMAN to acquire a portion of Aman's general, medical, and Family Takaful (the takaful alternative to life insurance) portfolios. The transaction is subject to due diligence, further negotiations between the parties, and regulatory approvals.

ومن ناحية أخرى، دخلت شركة سلامة في مفاوضات مع شركة دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين (أمان) للاستحواذ على حصة من محفظتها التأمينية في مجالات التأمينات التكافلية العامة والصحية والتكافل العائلي (البديل التكافلي للتأمين على الحياة). وتخضع هذه الصفقة للتحقيق اللازم والمفاوضات بين الطرفين والموافقات التنظيمية.

The merger between SALAMA and Takaful Emarat is anticipated to be a non-cash transaction via the issuance of additional shares by SALAMA to Takaful Emarat shareholders to consummate the merger. The Transaction is expected to be complementary and accretive to the shareholders. SALAMA expects significant merger synergies upon completion.

ومن المتوقع أن تكون صفقة الاندماج بين شركة سلامة وشركة تكافل الإمارات صفقة غير نقدية تتم عن طريق إصدار شركة سلامة لأسهم إضافية إلى مساهمي شركة تكافل الإمارات بغرض إتمام عملية الاندماج. من المتوقع أن تكون عملية الاندماج ذات أثر تراكمي وتزايدي في القيمة للمساهمين، وكذلك من المتوقع أن تسفر عملية الدمج عن تعاضد قدرات الشركة بعد الانتهاء من تنفيذ صفقة الدمج. وتقوم الشركة باتخاذ كافة الإجراءات المطلوبة من قبل الجهات التنظيمية ومن ضمنها عرض تلك المشروعات

SALAMA is taking all necessary actions as required by Regulators, including presenting the mentioned development projects to the

Shareholders for their approval in coordination with  
CBUAE and Securities and Commodities Authority.

SALAMA is currently the largest Takaful company  
in UAE. Upon completion of these transactions,  
SALAMA expects to extend its market-leading  
position in UAE and is expected to become one of  
the top 5 largest takaful companies in the world.

With kindest regards,

**Khaled Barakat**  
Head of Legal and  
Board Secretary



مع خالص التحية والتقدير ،،

خالد بركات  
المستشار القانوني  
وأمين سر مجلس الإدارة